
Чекаємо на ідеї
У виконкомі 16 лютого відбу- 

лася робоча нарада з представ
никами громадських організа
цій, комунальних підприємств, 
установ міста, виконавчих орга
нів Славутицької міської ради. 
За словами міського голови 
Фомічева Ю. К., Славутич має 
великий досвід залучення та ре
алізації різноманітних міжнарод
них проектів, але останнім ча
сом бажано активізувати роботу 
в цьому напрямку. Необхідно ра
зом з координаційним центром 
КП «Агентство регіонального 
розвитку» -  Фонд підтримки 
підприємництва створити по
тужну робочу групу із залучен
ням активних славутичан. 
Учасники обговорили й питання 
участі нашого міста у «Програмі 
Східного партнерства».

Ш ановні славутичани!
Створена координаційна рада 
чекає на нові ідеї щодо розвит
ку міста. Свої пропозиції можна 
направляти на e-m ail:
merekkorchak@gmail. com
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